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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

din 26 martie 2015 
 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Înainte de a trece la dezbatere punctelor înscrise pe ordinea de zi aş vrea să aduc în 

atenţia dumneavoastră câteva chestiuni. În primul rând, vreau să vă informez că încă nu 
am primit documentul de la Ministerul Dezvoltării deşi toate actele solicitate au fost 
transmise, deşi au fost la Bucureşti colegii de la Asociaţia de Apă Canal şi de la Direcţia de 
Drumuri. În principiu sumele sunt aprobate dar documentul nu este încă semnat. Dacă 
primim acest document sper să fiţi de acord ca în următoarele zile să convocăm o şedinţă 
extraordinară în care să putem dezbate şi aproba rectificarea de buget înainte de 1 aprilie 
2015 cu propunerile făcute în Comisia specială şi pe Agenda Culturală Sportivă şi aprobate 
în plen.  Toate informaţiile necesare vor fi transmise pe tabletă şi cred că ar fi păcat să 
aşteptăm până la finalul lunii aprilie pentru a aproba rectificarea de buget.  

În al doilea rând aş vrea să vă informez că fiecare dintre dumneavoastră a primit un 
tablou realizat de domnul Popa Popas. Este o caricatură făcută pentru fiecare dintre noi. 
Îmi pare rău că nu am adus şi eu tabloul meu pentru a putea vedea că, în acel tablou, eu 
am ceva în plus faţă de dumneavoastră la sugestia domnului Popa Popas. Nu vă spun 
nimic mai mult, vreau să fie o surpriză şi am să rog pe cineva să meargă să aducă tabloul 
meu aici. Îi mulţumim domnului Popa Popas pentru acest gest.  

În continuare, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă 
anunţ că sunt prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni 
în funcţie. Lipsesc domnii Cutu Dorin, Mihoc Marcel, Ritivoiu Mihai şi doamna Rus 
Georgeta.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 108/19.03.2015 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea Consiliului 
Judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei. 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea delegării gestiunii serviciilor publice de 

alimentare cu apă şi canalizare în Judeţul Timiş operatorului regional Societatea 
AQUATIM S.A. Timişoara. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări la imobilul situat in 
Municipiul Timişoara, B-dul Republicii, nr. 2. 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş 
nr. 5/28.01.2015 privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a unui teren către Agenţia 
Naţională pentru Locuinţe în vederea construirii unor unităţi locative. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei unui contract de închiriere 
pentru imobilul situat Timişoara, Calea Martirilor, nr. 198. 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea suspendării unor contracte de închiriere pentru 
apartamente cu destinaţia de locuinţe încheiate de către Spitalul Clinic de Urgenţă 
“Pius Brînzeu” Timişoara în imobilul situat în Municipiul Timişoara, strada Martir 
Marius Ciopec, nr. 3 pentru perioada derulării lucrărilor de reabilitare a imobilului. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din partea 
Judeţului Timiş referitoare la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu altă destinaţie 
decât cea de locuinţă. 

7. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Regulamentului pentru 
efectuarea serviciului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate 
speciale şi a Caietului de sarcini al serviciului de transport public judeţean de 
persoane prin curse regulate speciale în Judeţul Timiş. 

8. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Regulamentului pentru 
efectuarea serviciului de transport public judeţean de persoane prin curse regulate şi 
a Caietului de sarcini al serviciului de transport public judeţean de persoane prin 
curse regulate în Judeţul Timiş. 

9. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a contractului-cadru de delegare 
a gestiunii serviciilor de transport public judeţean de persoane. 

10.  Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
transportatori de transport rutier. 

11.  Proiect de hotărâre privind necesitatea şi oportunitatea demarării procedurilor de 
realizare a proiectului de investiţie “Reamplasarea Spitalului de Neuropsihiatrie 
Timişoara”. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Convenţiei nr.3644/2012 încheiată cu 
Societatea „Forcesolar 1” S.R.L. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului de concesiune 
nr.2632/2001 încheiat cu Societatea „Tioss Commerce” S.R.L. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar 
pentru bugetul propriu al Judeţului Timiş şi a situaţiilor financiare pe anul 2014. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizaţiei anuale şi a contribuţiei financiare a 
Judeţului Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli al Asociaţiei pentru Managementul 
Energiei Timiş pentru anul 2015. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotei de contribuţie ce revine beneficiarilor 
“Agendei principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive” pe anul 2015. 

17. Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a caietului de sarcini  privind 
concesionarea terenurilor cu hală construită din perimetrul Parcului Tehnologic şi 
Industrial Timişoara. 

18. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârea Consiliului Judeţean nr.225/2014 
pentru aprobarea promovării proiectului Centru regional intermodal de transport marfa 
Timişoara – Remetea Mare pe POS TRANSPORT 2007-2013 pentru elaborarea 
documentaţiei tehnico – economice necesare finanţării lucrărilor de execuţie în noul 
ciclu de programare al fondurilor structurale 2014-2020. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare cu Ministerul 
Administraţiei şi Internelor prin Agenţia Naţionala Antidrog. 

20. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Judeţului 
Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal 
Timiş. 

21. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei comisiilor de specialitate ale 
Consiliului Judeţean Timiş. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică a Judeţului Timiş. 
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23. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “Cetăţean de Onoare al Judeţului 
Timiş” domnului Ştefan Popa – POPA'S. 

24. Raport privind activitatea desfăşurată în anul 2014. 

25. Întrebări. Interpelări. Diverse. 
 
De asemenea, având in vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt urgente 

�i care  nu suferă amânare �i care depind de aprobarea Consiliului Judeţean, propun 
completarea ordinii de zi cu următorul proiect: Proiect de hotărâre privind constituirea 
comisiei de concurs si a comisiei de soluţionare a contestaţiilor la concursul pentru 
ocuparea posturilor contractuale vacante de consilier juridic debutant si consilier juridic 
grad profesional I la Compartimentul Asistenta Juridica Consilieri Judeţeni.  

                Dacă sunt discuţii sau alte propuneri. 
Dacă nu, supun la vot completarea ordinii de zi a şedinţei cu proiectul mai sus 

menţionat cu menţiunea că proiectul a fost avizat favorabil în şedinţa reunită a tuturor 
comisiilor de specialitate.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat în unanimitate, prin vot deschis,  completarea 
ordinii de zi cu proiectul mai sus menţionat.  

Dacă sunt alte propuneri? 
Dacă nu, supun la vot ordinea de zi a şedinţei. 

      Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 33 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor 
Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian. 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 25  februarie 2015. 

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul – verbal  cu 33 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor 
Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian. 

 
 Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
 Înainte de a trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi aş vrea să vă 

informez, domnule preşedinte şi stimaţi colegi, că începând de astăzi, subsemnatul Cociobea 
Sorin nu mai face parte din grupul consilierilor PSD întrucât am devenit consilier judeţean 
independent.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Da, vă mulţumim şi noi.  
În continuare, vă propun să  trecem la dezbaterea şi aprobarea punctelor înscrise pe 

ordinea de zi a şedinţei. 
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Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea delegării gestiunii 
serviciilor publice de alimentare cu apa si canalizare in Judeţul Timis operatorului 
regional Societatea AQUATIM S.A. Timisoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări la 
imobilul situat in Municipiul Timisoara, B-dul Republicii, nr. 2. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judetean Timis nr. 5/28.01.2015 privind aprobarea darii in folosinţa 
gratuita a unui teren către Agenţia Naţionala pentru Locuinţe in vederea construirii 
unor unitatea locative. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
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Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei unui 
contract de închiriere pentru imobilul situat Timisoara, Calea Martirilor, nr. 198. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 
 

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea suspendării unor 
contracte de închiriere pentru apartamente cu destinaţia de locuinţe încheiate de 
către Spitalul Clinic de Urgenta “Pius Brinzeu” Timisoara in imobilul situat in 
Municipiul Timisoara, strada Martir Marius Ciopec, nr. 3 pentru perioada derulării 
lucrărilor de reabilitare a imobilului. 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, , Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir 
Florian. 

 
 
Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 

preemţiune din partea Judetului Timis referitoare la intenţiile de înstrăinare a unor 
imobile cu alta destinaţie decât cea de locuinţa.  

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

Regulamentului pentru efectuarea serviciului de transport public judeţean de 
persoane prin curse regulate speciale si a Caietului de sarcini al serviciului de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale in Judeţul Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 
Regulamentului pentru efectuarea serviciului de transport public judeţean de 
persoane prin curse regulate şi a Caietului de sarcini al serviciului de transport 
public judeţean de persoane prin curse regulate in Judeţul Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 

     Supun  la vot proiectul de hotărâre 
     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir 
Florian. 
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Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind propunerea a contractului-cadru de 
delegare a gestiunii serviciilor de transport public judeţean de persoane. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia,  Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 
licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse  
regulate special unor transportatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Rus 
Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind necesitatea si oportunitatea 
demarării procedurilor de realizare a proiectului de investiţie “Reamplasare 
Spitalului de Neuropsihiatrie Timisoara”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir 
Florian. 
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Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Convenţiei 
nr.3644 /2012 încheiata cu Societatea Forcesolar 1 S.R.L. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

           Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir 
Florian. 

 
 

Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului de 
concesiune nr.2632/2001 încheiat cu Societatea Tioss Commerce S.R.L. 

Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a 

exerciţiului bugetar pentru bugetul propriu al Judetului Timis si a situaţiilor 
financiare pe anul 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 27 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian, 1 vot împotrivă din partea domnului Marin Popescu şi 5 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan 
Paul, Rus Alain. 
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Punctul nr. 15 – Proiect de hotărâre privind  aprobarea cotizaţiei anuale si a 
contribuţiei financiare a Judetului Timis la bugetul de venituri si cheltuieli al 
Asociaţiei pentru Managementul Energiei Timis pentru anul 2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Rus 
Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian, 1 vot 
împotrivă din partea domnului Juravle Petru şi o abţinere din partea domnului Cociobea 
Sorin.  

 
Punctul nr. 16 – Proiect de hotărâre privind aprobarea cotei de contribuţie ce 

revine beneficiarilor “Agendei principalelor manifestări cultural-artistice si sportive” 
pe anul 2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 5 comisii de specialitate, respectiv, Comisia pentru 

Administraţie Publica Locala, Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport, Comisia 
pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala, Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si 
Externa si Comisia pentru Sănătate si Protecţia Sociala Comisia Economica si Comisia de 
Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice si Protecţia Mediului au formulat acelaşi 
amendament, respectiv: 

„Beneficiarii trebuie sa asigure o cofinanţare de minim 10% din valoarea totala a 
finanţării conform Legii 350/2005, art. 4 lit. g”   
 Rog preşedinţii celor doua comisii  sa prezinte si sa motiveze    amendamentele. 

      
 Domnul consilier judeţean Costa Cosmin  

  În Comisia de urbanism s-a formulat un amendament prin care s-a propus ca    
această contribuţie să fie de minim 10% şi să nu limităm contribuţia beneficiarilor la 10% . 

 Amendamentul a fost aprobat în comisia noastră cu unanimitate de voturi.  
 
  Domnul consilier judeţean  Bologa Gheorghe 
  În Comisia economică am fost de acord cu amendamentul făcut în Comisia de 

urbanism tocmai pentru că în Legea 350 este stipulată sintagma „minim 10%”. Prin urmare, 
susţinem amendamentul Comisiei de urbanism.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 În aceste condiţii supun la vot amendamentul.  
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 32 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor 
Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca,  Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, 
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Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? Dacă nu supun la vot  proiectul de hotărâre.  

      Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, , 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian un vot împotrivă din partea 
domnului Juravle Petru şi o abţinere din partea doamnei Radu Marina.  

 
 

Punctul nr. 17 – Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a 
caietului de sarcini privind concesionarea terenurilor cu hala construita din 
perimetrul Parcului Tehnologic şi Industrial Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Domnule preşedinte pot să vă informez că membrii Comisiei speciale s-au întâlnit, 

au discutat împreună cu domnul Bălaşa Sergiu şi cred că trebuie să profităm de acest 
moment şi consider că propunerea dumneavoastră ar fi pertinentă în condiţiile în care ar 
trebui să modificăm articolul 1.  

Spun acest lucru pentru că noi considerăm că la momentul la care am venit cu 
propunerea de redevenţă minimă de pornire la licitaţie  sau negociere directă cu 
contravaloarea de 2 euro, situaţia la acel moment  era destul de delicată întrucât nu aveam 
nici cadrul legislativ de reglementare a unei astfel de situaţii în care există un teren grevat 
de sarcini şi care ar trebui să fie preluat de altcineva. Cu alte cuvinte acel concesionar care 
l-a avut în concesiune să renunţe la acest contract şi să rămână în PITT un teren grevat de 
sarcini.  

Prin propunerile făcute în Comisia specială considerăm că la Bastion  Theresia, prin 
măsurile aprobate,  s-a înregistrat o creştere a gradului de ocupare de la 60% la 100% în 
acest moment. Prin preţul minim la licitaţie dăm posibilitatea celor interesaţi să poată 
merge până la un tarif decent.   

Situaţia economică din acest moment impune şi pentru terenurile libere, negrevate 
de sarcini, aplicarea aceluiaşi tarif minim de plecare a licitaţiei.  Este de datoria noastră şi a 
PITT. Dacă plecăm de la un tarif minim de 2 euro la licitaţie, fiecare se poate duce până la 
un tarif decent. Prin urmare, propunerea noastră este pentru modificarea articolului 1. Nu 
considerăm că avem motive să aducem înapoi nivelul de plecare a licitaţiei de 4 euro. 
Acesta poate rămâne la 2 euro dar să extindem şi pentru terenurile negrevate de sarcini. În 
acest fel am da posibilitatea celor interesaţi ca intrând la licitaţie să ajungă la un preţ 
decent şi în final vom creşte gradul de ocupare.  

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Vă rog să ne spuneţi care este propunerea Comisiei speciale faţă de caietul de 

sarcini.  
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Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Propunerea ar fi de modificare a capitolului din caietul de sarcini legat de terenurile 

libere, negrevate de sarcini, pentru că aici se face referire la terenurile grevate de sarcini, şi 
extinderea redevenţei minime de pornire la licitaţie directă cu o contravaloare de 2 
euro/m.p calculată la cursul BNR, exact aşa cum este formulat în proiectul de hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Deci, susţineţi proiectul de hotărâre sau propuneţi o altă formă şi respingem acest 

proiect?  Doriţi respingerea acestui proiect? 
 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Dacă nu se poate modifica şi rămâne în această formă….. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Cu permisiunea dumneavoastră aş dori să intervin întrucât fac parte din Comisia 

specială. 
Domnule secretar vă rog să notaţi amendamentul comisiei prin care s-a propus ca la 

art. 1 să fie introdus un aliniat nou, respectiv aliniatul (3) care sună în felul următor: 
„redevenţa minimă de pornire la licitaţia de negociere pentru terenuri fără construcţii va fi 
de 2 euro/m.p./an”.  Domnule Liviu Cocean, în calitate de preşedinte al Comisiei speciale,  
sunteţi de acord cu acest amendament? 

 
Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
Da sigur, doar cu o singură precizare, şi anume în proiectul de hotărâre este caietul 

de sarcini pentru terenul grevat de sarcini şi eu vă propun să amânăm proiectul pentru 
plenul viitor când vom putea discuta mult mai în cunoştinţă de cauză.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Şi eu sunt de acord cu amânarea acestui proiect pentru că prin ceea ce propune 

Comisia specială nu facem decât să rămânem la actualul preţ care îl avem deja de 2 euro, 
doar că aţi propus să se aplice şi pentru parcelele libere.  

Supun  la vot amânarea acestui proiectul de hotărâre.  
     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amânarea proiectului  cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian şi un vot 
împotrivă din partea domnului Bologa Gheorghe.  

 
 

Punctul nr. 18 – Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârea Consiliului 
Judetean nr.225/2014 pentru aprobarea promovării proiectului Centru regional 
intermodal de transport marfa Timisoara – Remetea Mare pe POS TRANSPORT 2007-
2013 pentru elaborarea documentaţiei tehnico – economice necesare finanţării 
lucrărilor de execuţie in noul ciclu de programare al fondurilor structurale 2014-2020. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
După lupte seculare am reuşit să transmitem o hotărâre a Consiliului Judeţean 

complet eronate. Voi face referire la adresa primită din partea Autorităţii de Management 
pentru Programul Operaţional Sectorial Transport care din păcate, şi nu ne onorează sub 
nicio formă, face exact 10 observaţii şi constată 10 erori inclusiv în hotărârea adoptată de 
Consiliul Judeţean Timiş. Prin urmare, amendamentul meu vine în rezolvarea ultimei 
observaţii care solicită inclusiv menţionarea valorii cheltuielilor neeligibile aferente 
proiectului.  

Prin urmare, vă propun ca la art. 2 – „ se aprobă contribuţia locală în cuantum de 
5.860 euro, respectiv 25.901,2 RON reprezentând 2% din valoarea proiectului, precum şi 
asigurarea cheltuielilor neeligibile (TVA) respectiv 70320 euro şi respectiv 310.814,4 RON 
şi a prefinanţării necesare pentru implementarea proiectului în condiţiile rambursării 
ulterioare şi a cheltuielilor eligibile ale proiectului.”  

Acesta este amendamentul, este conform cu ceea ce solicită ei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord cu propunerea domnului consilier Marius Martinescu deşi cu  toate că ele 

apar ca valori. Sigur nu este menţionat că sunt ca valori ale Consiliului Judeţean.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
La proiectul anterior deşi a fost vorba de doar de 2 euro am fost de acord cu 

amânarea proiectului până la şedinţa următoare pentru a avea timp să ne documentăm  
fără să ne întrebăm dacă prin amânare aducem un prejudiciu Consiliului Judeţean.  Acum 
venim cu un amendament care nu a trecut prin Comisia economică şi ne grăbim să-l 
aprobăm doar pentru că a fost prezentat aici de unul dintre colegi.  

Sigur că avem,fiecare dintre noi, voie  să prezentăm aici câte amendamente vrem 
însă trebuie informaţii şi ceilalţi colegi. Nu mi se pare corect să ne trezim în plen cu un 
amendament pe care îl citeşte domnul Martinescu de pe o bucată de hârtie, iar noi ne 
grăbim să-l aprobăm.   

Pentru că acest amendament mi se pare foarte important propun să amânăm şi 
acest proiect până la următoarea şedinţă de plen aşa cum am făcut cu proiectul anterior 
unde era vorba de 2 euro.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu putem să amânăm acest proiect de hotărâre pentru că suntem presaţi de 

respectarea termenelor date. Eu voi supune la vot amendamentul şi fiecare votează aşa 
cum crede de cuviinţă, însă vă spun din nou că aceleaşi cifre, pe care le-a citit domnul 
Martinescu, se regăsesc la pct. 1 dar nu se precizează că este contribuţia  Consiliului 
Judeţean. Domnia sa insistă să fie specificat clar că este contribuţia Consiliului Judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Pentru că domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa mi-a  pomenit numele aş vrea 

să îmi permiteţi să-i răspund domniei sale în câteva cuvinte.  
Domnule Bologa vă respect competenţa în probleme economice şi financiare şi nu 

am vrut să „vă iau faţa”, parcă aşa se spune, nu? … sunt convins că dumneavoastră aţi 
citit, v-aţi documentat, însă multiplele preocupări pe care le-aţi avut v-au împiedicat să le 
daţi atenţie, şi aţi aflat că la ultima observaţie se spune că „inclusiv menţionarea valorii 
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cheltuielilor neeligibile aferente proiectelor” acestea se introduc în proiectul de hotărâre. În 
plus nu putem amâna proiectul pentru că ne aflăm în criză de timp.  

 
 
De asemenea, vă informez domnule Bologa că nu este nicio ilegalitate şi 

dumneavoastră sunteţi un maestru al cifrelor  pentru că din acest motiv aţi ajuns şi director 
la CSM Lugoj. Aceste sume se regăsesc în proiectul de hotărâre la articolul 1,  aşa cum 
spunea şi domnul preşedinte, însă trebuie specificat în articolul 2 că se aprobă contribuţia 
locală.   

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Eu am venit cu un amendament prin care am propus amânarea. Am înţeles faptul că  

colegul s-a simţit lezat şi pentru felul în care mi-a dat replica nu îi răspund. Am sesizat 
ironia pe care a încercat să o facă la adresa mea. Până acum aceasta era adresată 
domnului preşedinte acum s-a îndreptat asupra mea.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnule consilier Bologa Gheorghe aţi propus amânarea proiectului de hotărâre. 

Vă menţineţi amendamentul? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Această problemă a centrului regional o discutăm de foarte mult timp. Cu siguranţă 

vor mai fi şi alte discuţii pe seama acestui proiect şi nu ştiu de ce vreţi să facem acum 
acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Avem nişte termene şi nu vreau să ni se reproşeze faptul că nu le-am respectat. 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Cu s-au fără votul meu aveţi majoritate.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Am înţeles. Supun la vot amendamentul domnului Marius Martinescu.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 27 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra 
Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, un vot împotrivă din partea doamnei Marinconi Flavia şi 3 abţineri din partea 
domnilor Crişan Teodor, Zanfir Florian şi a doamnei Radu Marina.  

 
 Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir 
Florian. 
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Punctul nr. 19 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de 
colaborare cu Ministerul Administraţiei si Internelor prin Agenţia Naţionala Antidrog. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Am invitat la şedinţă pe doamna Tomiţă – şef Serviciului ANTIDROG şi în perioada 

următoare cu siguranţă  o vom invita din nou la o şedinţă în care vom discuta aceste 
probleme. Vrem să facem o dezbatere mult mai amplă pe tot ceea ce înseamnă prevenirea 
şi reducerea consumului de droguri în rândul elevilor, tinerilor şi nu numai.  

Am fost de acord să suplimentăm suma solicitată la următoarea rectificare dacă se 
consideră necesar şi dorim să venim în sprijinul dumneavoastră pentru găsirea unui spaţiu 
adecvat. Ştim din discuţiile cu colegii dumneavoastră că urgenţa nu o reprezintă banii ci 
găsirea unui spaţiu corespunzător activităţilor dumneavoastră.  

Promit să discutăm la şedinţa următoare despre găsirea spaţiului şi suplimentarea 
sumei.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 20 – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judetului Timis in Adunarea Generala a Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitara Apa – Canal Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian  
Domnule preşedinte am rugămintea ca pe lângă mandatul pe care vi-l dăm astăzi să 

discutaţi cu operatorul AQUATIM pentru a efectua o analiză a apei în comunele Valcani şi 
Beba.  Doresc să se repete analiza apei şi să fie informat atât Consiliul local Beba Veche 
cât şi Valcani.  

Este necesar să facem acest lucru pentru că analizele care există au un concentrat 
mare de arseni şi populaţia din aceste zone îşi pun semne de întrebare. Fiind preşedinte al 
acestei asociaţii aş vrea să-i rugaţi să facă aceste analize.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, de acord.  
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
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Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian 
şi o abţinere din partea domnului Titu Bojin.  

 
 

Punctul nr. 21 – Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei 
comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate. În urma înţelegerii 

doamna Marinconi Flavia şi doamna Crăciunescu Gabriela au fost de acord să facă schimb 
de comisii. Prin urmare, doamna Marinconi merge la Comisia de administraţie şi doamna 
Crăciunescu revine la Comisia de sănătate.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Sunt membru al Comisiei de administraţie şi cu tot respectul pentru calităţile 

doamnei Crăciunescu am simţit în toată această perioadă lipsa de competenţă a doamnei 
Marinconi. Prin urmare, mă bucur că revine într-un colectiv sudat în care era mare nevoie 
de prezenţa domniei sale.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Rus Alain.  

 
 

Punctul nr. 22 – Proiect de hotărâre privind aprobarea componentei Autorităţii 
Teritoriale de Ordine Publica a Judetului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate. Ştiu că aţi propus 

ca domnul comisar şef Mirescu Ion să fie invitat la şedinţă, s-a făcut invitaţia însă domnia 
sa nu a putut să o onoreze întrucât este plecat la Ziua SRI, însă a promis că va veni la 
următoarea şedinţă de plen.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi „pentru”.  
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Punctul nr. 23 – Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “Cetăţean de 
Onoare al Judetului Timis” domnului Ştefan Popa – POPAS. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate. Vă mulţumesc că 

aţi fost toţi de acord cu acordarea acestui titlul domnului Popa Popas a cărei prezentare o 
cunoaşteţi cu toţii şi nu cred că mai e nevoie să amintim despre acest lucru. Îi mulţumim 
pentru colaborarea domniei sale, pentru caricaturile făcute. În perioada 24 – 26 aprilie 2015 
probabil că domnia sa va merge la Bruxelles cu o delegaţie din partea Consiliului Judeţean 
şi de la celelalte instituţii de cultură  din subordinea Consiliului Judeţean. 

Contez pe discreţia dumneavoastră şi a presei şi vă propun, având în vedere că în 
luna iunie domnia sa îşi serbează ziua de naştere, să facem o expoziţie cu lucrările 
dânsului, ocazie ca să-i înmânăm şi această distincţie. Evenimentul va fi la sala de expoziţii 
din Bastionul Theresia.  

Sigur că aflând acest lucru domnul Marin Popesc va spune, din nou, că ieşim din 
cadrul Consiliului Judeţean, dar cred că Maestrul Popa Popas merită un cadru festiv de 
ziua domniei sale la care va avea mai mulţi invitaţi. Toate datele vor fi anunţate pe parcurs.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru  
Cred că domnul Popa Popas trebuie întrebat în ceea ce priveşte stabilirea locaţiei 

pentru că din câte am citit în presă domnia sa spunea că festivitatea va fi la Muzeul de 
Artă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, domnia sa este în măsură să decidă locaţia, noi vom fi de acord cu decizia 

domniei sale.  
Sper că în următoarea perioadă veţi veni cu o nouă propunere pentru acordarea 

titlului de Cetăţean de Onoare.  
Dacă sunt discuţii?Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 24 – Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de concurs si 
a comisiei de soluţionare a contestaţiilor la concursul pentru ocuparea posturilor 
contractuale vacante de consilier juridic debutant si consilier juridic grad profesional I 
la Compartimentul Asistenta Juridica Consilieri Judeţeni. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

     Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
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Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului Martinescu 
Marius şi o abţinere din partea domnului Marin Popescu.  

 
 

Punctul nr. 25 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

      Vă aduc la cunoştinţă faptul că aveţi dispoziţie  in format electronic: 
 Raportul privind activitatea desfăşurată în anul 2014. 
 Raportul privind situaţia bunurilor Consiliului Judetean Timis şi a unităţilor subordonate ca 

urmare a inventarierii pe anul 2014. 
 Informare privind argumentarea modificării unor taxe la Centrul de Cultura si Arta al 

Judetului Timis. 
 Informare privind instituţiile subordonate Consiliului Judetean Timis care au contracte 

pentru curăţenie cu Societatea Service Con Prest S.R.L. 
 Informare privind manifestările culturale ce vor fi desfăşurate in luna aprilie 2015. 
 Informare privind salariile la Agenţia pentru Managementul Energiei Timis. 
 Extras din Planul de Acţiune pentru implementarea Strategiei Judeţene Antidrog Timiş in 

perioada 2014-2016. 
  În continuare, înainte de a vă da cuvântul la acest punct, aşa cum am promis vă arăt 

tabloul meu făcut de domnul Popa Popas. Am spus că acesta are ceva în plus faţă de 
tablourile dumneavoastră. Ei bine, după cum vedeţi, la sugestia domnului Popa Popas 
acesta a adăugat în plus două mâini. Acest lucru simbolizează faptul că mă consider  cu 
mâinile curate.   Îi mulţumesc domniei sale pentru această sugestie.  

       Dacă doriţi vă rog să vă înscrieţi la cuvânt.  
 
  Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
  La acest punct am trei intervenţii scurte. În primul rând vreau să aduc în atenţia 

dumneavoastră o informare cu privire la Comisia specială pentru modificarea 
regulamentului pe care am convocat-o, în calitate de preşedinte, săptămâna trecută. 
Concluzia la finalul şedinţei este că nu am considerat oportună modificarea regulamentului 
în ceea ce priveşte trecerea proiectelor de hotărâre prin comisiile de specialitate. Cu alte 
cuvinte rămânem la varianta actuală, respectiv toate proiectele de hotărâre vor trece prin 
toate comisiile de specialitate.  

  În al doilea rând aş dori să fac un apel pentru clarificarea situaţiei proiectului cu 
fonduri europene – Parc Tehnologic pentru Energii Alternative care este Polul de creştere 
Timişoara. Pentru acesta trebuie să se ia în cel mai scurt timp o decizie pentru că dacă nu 
suntem în stare să-l implementăm până în decembrie 2015 atunci ar fi foarte potrivit să se 
realoce banii pe Polul de Creştere Timişoara pentru alte proiecte care, cu siguranţă se pot 
finaliza. Personal ştiu câteva proiecte care ţin de Primăria Timişoara şi ar fi păcat să 
pierdem aceşti bani. 

  În ultima intervenţie aş vrea să vă informez despre iniţiativa mea de a organiza o 
şedinţă, apoi o dezbatere  împreună cu reprezentanţii Instituţiei Arhitectului Şef în ceea ce 
priveşte necesitatea îmbunătăţirii sistemului de irigaţii, desecări şi situaţii de urgenţă 
aferente.  

  După cum ştiţi, ne aflăm într-o zonă mlăştinoasă cu mai multe zone de risc, iar 
situaţia canalelor din judeţul Timiş o ştim cu toţii. Din acest motiv am fost apelat de mai 
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mulţi primari şi am decis să organizăm această şedinţă împreună cu reprezentanţii 
instituţiilor specializate, cu parlamentarii pentru că avem nevoie de modificări legislative şi 
cu siguranţă cred că vom putea îmbunătăţii câteva aspecte în acest sens.  

  Domnul preşedinte Titu Bojin  
  Dacă aţi decis ca toate proiectele să treacă prin toate comisiile de specialitate nu am 

nimic împotrivă.  În ceea ce priveşte dezbaterea despre care aţi amintit vreau să vă 
informez că am primit o invitaţie şi din partea domnului consilier Pau acum câteva ore 
pentru a susţine joia viitoare la Consiliul Judeţean o întâlnire pe această temă. Cred că ar fi 
mult mai bine dacă am cupla cele două acţiuni. Vă rog să vă puneţi de acord cu domnul 
Pau astfel încât să cuplaţi cele două acţiuni în data de joi având în vedere că sunt noutăţi 
pe linia ANIF şi chiar ni s-au suplimentat  ieri în şedinţa de Guvern numărul de posturi, 
respectiv 1000 de posturi.  

 
  Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 

 Domnule preşedinte vreau să fac o interpelare la care aştept eu şi colegii mei un 
răspuns scris. Prin urmare aş vrea să fiu informat ce redevenţe au fost încasate de  
operatorii Deponeului de la Ghizela Salpest şi Retim.  

 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Domnul vicepreşedinte Călin Dobra va dispune realizarea informării pe care aţi 

solicitat-o şi pe care o veţi primi în şedinţa viitoare.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru  

 Domnule preşedinte, avem un material înaintat de firma de curăţenie Service Cons 
Pres subordonată Consiliului Judeţean şi observ că deşi am atenţionat data trecută ca 
această firmă să fie luată în considerare la licitaţii acest lucru nu s-a întâmplat.  Deşi s-a 
depus intenţia acestei firme de a participa la licitaţie , deşi au depus oferta totuşi nu au fost 
luaţi în considerare. Ba mai mult se vine cu un răspuns care nu mi se pare corect. Exemplu 
răspunsul de la Direcţia Copilului din care eu înţeleg că ar spune: „noi aveam deja discuţiile 
dinainte stabilite ca firma respectivă să participe la licitaţie”. Sunt nişte adrese care se 
contrazic. În 25 februarie se depune intenţia de participare la licitaţie de către firma mai sus 
menţionată, în data de 27 DGASPC Timiş anunţă ca toţi cei interesaţi să participe la licitaţie 
şi răspunsul dat firmei vine abia în data de 13.03.2015 cărora le spune să participe pe viitor 
în cazul în care vor mai dori să facă acest lucru.  
 Prin urmare, nu mi se pare corect cum s-a procedat. Trebuia aplicată regula astfel 
încât să poată participa şi ei la licitaţie. Nu au participat, ba din potrivă, şi mă opresc pentru 
că nu vreau să formulez nişte idei care nu le pot dovedi, însă nu mi se pare corect că se 
practică în acest fel organizarea unei licitaţii la care firmele nu au egalitate de şanse.  
 În consecinţă, solicit DGASPC-ului să reia licitaţia şi să dea posibilitatea societăţii de 
curăţenie din subordinea Consiliului Judeţean să participe. Este societate în subordinea 
Direcţiei de Prestări Servicii Timiş, direcţie subordonată Consiliului Judeţean şi trebuie să 
aibă drept de preemţiune.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  

  Observaţia dumneavoastră este corectă însă această problemă trebuie gândită din 
punct de vedere legislativ. Din acest motiv rog colegii de la toate celelalte instituţii 
subordonate ca atunci când există acelaşi preţ, ar fi păcat să nu fie şi firma noastră care să 
preia aceste activităţii pentru care a fost, de fapt, înfiinţată.  

  Nu spun că aceste instituţii trebuie să dea această activitate „ la masa verde” dar am 
rugămintea să-i înştiinţaţi, să-i consultaţi şi să ajungeţi la un acord comun astfel încât , prin 
serviciile pe care le oferă să aveţi o calitate superioară în toate instituţiile aşa cum nu vă 
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puteţi avea cu alte firme de acest gen.  Acest lucru nu înseamnă că nu poate câştiga 
licitaţia şi alte firme dar trebuie să ţineţi cont şi de firma noastră.  

  Din nou spun că nu trebuie să fie declaraţi câştigători încă de la început dar să aibă 
posibilitatea de a participa cu drepturi egale şi ofertele lor de preţuri să fie luate în 
considerare.  

 
  Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
  Solicit un răspuns scris în acest sens.  
 
  Domnul preşedinte Titu Bojin  
  Da, de acord. Voi ruga să vă prezinte o informare la zi cu toate datele necesare.  
 

 Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
 Domnule preşedinte, interpelarea mea se adresează în special domnului 
vicepreşedinte Călin Dobra. Revin din nou şi aduc în atenţia dumneavoastră problema 
deponeului ecologic, pentru că aşa se numeşte şi nu groapă de gunoi.  
 Prin urmare, doresc să primesc o informare scrisă împreună cu un material video cu 
privire la acest deponeu care, după informaţiile mele funcţionează ca o groapă de gunoi 
mult mai dezastruoasă decât cea care e spre Lugoj.  Dacă cineva vrea să afle mai multe 
informaţii poate merge la Primăria Belinţ care a primit numeroase plângeri din partea 
cetăţenilor care nu mai suportă mirosurile şi mizeria de acolo.  
 Aş vrea să ni se prezinte un material video din care să ne dăm şi noi seama în ce 
stadiu se află acest deponeu.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  

  Observaţia dumneavoastră este corectă dar vă propun să stabilim o zi în care să 
mergem cu toţii în acea zonă să vedem cu ochii noştri ce se întâmplă cu acest deponeu.  

  Eu vă propun ca luna viitoare, pentru că tot avem microbuzul nostru, să facem o 
deplasare la acest deponeu şi astfel putem vedea în ce stadiu este şi care sunt 
nemulţumirile cetăţenilor din acea zonă.  Odată ce ne aflăm la faţa locului vom chema pe 
cei de la Salprest, pe cei de la primărie, pe cei de la Retim şi pe toţi factorii implicaţi într-o 
locaţie pe care sperăm să ne-o pună la dispoziţie primarul de la Ghizela unde să putem 
discuta.  

  După cum ştiţi şi cei din Ghizela au probleme. Se pare că acestea sunt la drum. Din 
câte am înţeles acesta s-a stricat foarte rău şi trebuie să găsim o soluţie pentru reparaţia 
acestuia. Noi nu am fost de acord, până acum, să dăm o sumă primăriei din Ghizela, deşi 
unii dintre noi am aprobat acest lucru în mandatul trecut.  Drumul este comunal şi primăria 
Ghizela nu are nici interes şi nici bani să repare drumul pe care l-am stricat noi cu 
camioanele care duc gunoaiele.  

 
  Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
  Sunt de acord să facem o vizită la faţa locului dar insist să chemaţi reprezentanţii 

primăriei din Belinţ pentru că ei sunt cei mai afectaţi de mirosurile din acea zonă.  
 
  Domnul vicepreşedinte Dobra Călin  
  Cu permisiunea dumneavoastră domnule preşedinte aş vrea să-i răspund foarte 

scurt domnului Liviu Borha. Domnia sa m-a vizat pe mine însă trebuie să ştiţi că nu noi 
suntem operatorii responsabili ai deponeului de la Ghizela. Conform contractului operatorul 
responsabil este Retim care au obţinut şi autorizaţia de mediu pentru gestionarea 
deponeului.  Ei au responsabilitatea şi sunt verificaţi de Garda de Mediu, de Agenţia de 
Mediu şi sunt monitorizaţi de ADID.  
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  În ceea ce priveşte materialul video vă propun să mergem să vedem personal, la 
faţa locului, pentru că nu mă pricep să fac filmuleţe.  

 
  Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
  În primul rând domnule Bologa Gheorghe nu trebuia să fiţi atât de acid pentru că eu 

am vrut să intervin pe subiectul care era atunci în discuţie. Pentru liniştea dumneavoastră 
să ştiţi că nimeni nu vă vrea locul. Eu personal nu mă grăbesc să merg undeva, 
dumneavoastră poate v-aţi grăbit la momentul la care aţi făcut acea trecere nefericită dintr-
o parte în alta.  

  Trecând peste acest lucru şi legat de subiectul abordat la începutul acestui punct, nu 
ştiu care au fost discuţiile în Comisia specială pentru modificarea regulamentului, dar eu 
sunt de acord ca toate proiectele să fie prezente în toate comisiile de specialitate şi în 
posesia tuturor colegilor consilieri judeţeni.   

  Nu văd ce rost mai are numele de comisie economică, administrativă, cred că le 
putem numerota de la comisa 1 la comisia 7 fără să le mai dăm o denumire.  Propun ca 
fiecare proiect să aibă în dreptul lui numărul de voturi necesar pentru a putea fi adoptat, în 
cazul în care este nevoie de majoritate simplă sau două treimi din numărul consilierilor.  

 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  În Comisia de regulament a fost o discuţie, chiar dacă au fost prezenţi doar trei 

colegi. Am discutat cu domnul vicepreşedinte Marian Vasile – preşedintele comisiei şi nu 
mă deranjează dacă se convoacă din nou comisia, cu rugămintea să participe toţi membrii.  

  V-am spus şi vă repet că nu văd de ce trebuie să treacă toate proiectele prin toate 
comisiile de specialitate atâta timp cât toţi consilierii le primesc pe tabletă. Nu văd de ce 
trebuie să se discute un proiect pe sport în comisia de agricultură, sau invers.  

  Eu rog membrii comisiei să se întâlnească din nou, să reia discuţiile şi să ajungă la o 
concluzie. În mod normal ar trebui să modificăm regulamentul şi să spunem că se discută 
toate proiectele în minim 3 comisii de specialitate.  Rog pe domnul vicepreşedinte Marian 
Vasile să convoace din nou comisia şi să rediscute această problemă. Îl rog oficial acum, 
am discutat şi mai devreme şi probabil că în curând se vor întâlni din nou.  

 
  Domnul consilier judeţean Adrian Păşcuţă 
  Domnule preşedinte, mâine se împlinesc 97 de ani de la unirea Basarabiei cu 

România şi aş vrea să vă rog să transmiteţi în numele Consiliului Judeţean Timiş un mesaj 
fraţilor noştri din Nisporeni.  

  Pe de altă parte, aş vrea să fac referire la acordarea titlului de cetăţean de onoare. 
Am acordat până acum un asemenea titlul Patriarhului României, astăzi am aprobat 
acordarea aceluiaşi titlul domnului Popa Popas şi îmi doresc să putem valoriza la maxim 
oportunităţile pe care ni le oferă aceste proiecte şi voi încerca să discut cu domnul Popas şi 
poate reuşim prin Consiliul Judeţean să organizăm anul viitor un festival girat într-un fel de 
domnia sa.  

  Ştim cu toţii activitatea domniei sale şi relaţiile internaţionale pe care le are, iar dacă 
organizăm un astfel de eveniment putem sprijini Timişoara în competiţia pentru Capitală 
Culturală Europeană.  

  De asemenea, vreau să vă informez că am organizat o dezbatere legată de viitorul 
sportului în judeţul Timiş şi am creat un grup pe yahoo – Sportul din Timiş – un grup la care 
sunt invitaţi să se înscrie toţi cei care doresc să contribuie la realizarea unei strategii privind 
viitorul sportului în judeţul Timiş.  

 
   
 



  21

                Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Vreau să vă spun că prietenul nostru şi fostul preşedinte al Consiliului Raionului 

Nisporeni – domnul Vasile Bâtcă – este acum ministrul dezvoltării în Guvernul Moldovei în 
urma alegerilor care au avut loc în toamnă.  

  Sper să putem fără nici un fel de probleme să întărim relaţiile Judeţului Timiş cu 
Raionul Nisporeni şi Republica Moldova. Să ştiţi că deja am făcut semn doamnei Eva 
Andreas să transmită mesajul nostru. Deci, una din solicitările dumneavoastră este deja 
rezolvată.  

  În ceea ce priveşte sportul, acţiunea a avut loc sub coordonarea domnului Adrian 
Păşcuţă şi nu vreau să fie considerată ca fiind una politică pentru că au fost colegi din toate 
partidele precum şi colegi din Consiliul Judeţean.  

  Orice acţiunea care se doreşte a fi realizată la consiliul judeţean se poate face cu 
rugămintea să nu fie politizată. De când sunt preşedinte al Consiliului Judeţean nu am 
aprobat şi nici nu voi aproba desfăşurarea unei acţiunii politice.  

 
  Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
  Domnule preşedinte şi stimaţi colegi aş vrea să aduc în atenţia dumneavoastră 3 

probleme.  
  În primul rând având în vedere că se fac modificări în componenţa unor comisii de 

specialitate, că am fost iniţiatorul înfiinţării Comisiei de agricultură şi dezvoltare rurală, şi 
pentru că urmează o perioadă destul de intensă în agricultură şi de o importanţă capitală 
pentru judeţul nostru, aş vrea ca prin bunăvoinţa dumneavoastră să-mi permiteţi să fac 
parte şi din Comisia de agricultură fără să renunţ la Comisia economică unde îmi găsesc 
utilitatea. Pentru că este vorba de activităţi profesionale experienţa îmi permite să dau o 
mână de ajutor colegilor în Comisia de agricultură.  

 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Da puteţi face acest lucru dar doar în calitate de invitat şi de coleg pentru că dacă 

modificăm componenţa comisiei atunci veţi fi 6 membri şi va mai fi nevoie de încă un 
membru, iar acest lucru duce din nou la modificarea regulamentului.  

 
  Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
  Bun, atunci doresc să particip la toate şedinţele comisiei în calitate de invitat.  
 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Eu am convingerea că cuvântul dumneavoastră va fi considerat ca şi vot, iar domnul 

Lăzureanu este un om cu care vă puteţi înţelege. Eu v-am rugat şi atunci să fiţi în această 
comisie dar dumneavoastră aţi refuzat.  

 
  Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
  Nu, pentru că dumneavoastră mi-aţi oferit altceva şi eu nu am acceptat. Acum vad 

că problemele în agricultură sunt din ce în ce mai stringente şi aş vrea să îmi spun punctul 
de vedere pentru că am o experienţă în acest domeniu.  

  O altă intervenţie vizează drumurile, în special DJ 572 Berzovia – Buziaş – Lipova. 
Este un drum care leagă trei judeţe, Caraş Severin, Timiş şi Arad. Pe drumul naţional, la 
ieşire din Topolovăţ este un indicator pe care scrie Lipova – 21km.  

  Domnule preşedinte, dacă pe raza celor 2 judeţe Caraş Severin şi Arad lucrurile 
sunt foarte clare, în judeţul Timiş este vorba de 2 km.  
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                Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Domnule Lelescu, vă rog să vă opriţi puţin, chiar sunt supărat de ceea ce spuneţi. 

Lucrurile nu sunt clare deloc. În judeţul Arad nu s-a făcut nimic şi nu puteţi să mă 
contraziceţi pentru că am văzut personal, iar în judeţul Caraş lucrurile sunt la fel de 
proaste. Chiar aseară am avut o întâlnire cu domnul Frunzăverde şi împreună cu domnul 
Bălaşa, domnul Tătar şi domnul Maxim am semnat un proiect în care toţi am fost de acord, 
mai puţin judeţul Arad dar probabil că atunci când se va da drumul la autostradă vor fi şi ei 
de acord. Noi avem 2,5 km pe care  nu îi putem face. Noi avem până la Brestovăţ, restul, 
indiferent că este în judeţul nostru sau în alt judeţ nu putem interveni. Deci, noi avem 2,5 
km iar ei au 60 Km de făcut.  

 
  Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
  Da, dar drumul lor este pietruit şi al nostru nu. Aici e problema.  
   
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Da, dar îl avem deja prins atât  pe lista de investiţii cât şi pe drumul intermodal în 

proiectul aprobat de cele 3 judeţe din cadrul Regiunii de Dezvoltare Vest.  
 
  Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
  Eu vă rog doar să dispuneţi pietruirea celor 2,1 km de drum pentru a putea avea 

legătura cu judeţul Arad. Când aveţi timp mai mult putem discuta care sunt dedesupturile. 
Nu pot să le spun acum public dar vi le voi spune dumneavoastră la timpul potrivit.  

  Ultima problemă pe care vreau să o aduc în atenţia dumneavoastră vizează DJ 572 
Făget – Birtiş. Acesta este un drum care are restricţii în ceea ce priveşte circulaţia maşinilor 
grele care trec peste podul peste Bega. Podul este construit în anul 1932, are rezistenţă 
foarte mică şi pe el se circulă maşini care nu respectă restricţiile de tonaj şi din aceste 
motive există riscul prăbuşirii podului şi distrugerea locuinţelor din aproprierea podului.  

  Da, sunt maşini care aduc piatră pentru autostradă fără a ţine cont de restricţia de 
tonaj.  Nimeni nu se ocupă de urmărirea lor, nimeni nu verifică tonajul acestor maşini. Unde 
este cântarul nostru ? Cine verifică circulaţia pe acest traseu? 

 
  Domnul preşedinte Titu Bojin  
  Cântarul s-a defectat. Sper să fiţi de acord să alocăm bani pentru a achiziţiona un alt 

cântar. 
  Domnule director Gheorghe Tătar vă rog să-i răspundeţi domnului Lelescu 

prezentând în şedinţa următoare o informare care să conţină inclusiv starea drumurilor 
judeţene.  

 
  Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
  Referitor la ceea ce a spus domnul Lelescu, în primul rând drumul trebuie să aibă 

următoarea rută: să treacă pe drumul spre Margina, dar la un moment dat se poate lua pe 
la Ţinteşti, podul acela e renovat, după care se ia prin Temereşti şi ajunge la răscrucea 
spre Birtiş. Aceasta este într-adevăr o rută ocolitoare dar nu sunt foarte mulţi kilometri în 
plus ci aproximativ 10 km.  

  Pe de altă parte aş vrea să vă spun că trebuie să rezolvăm problema cetăţenilor din 
Făget prin deblocarea unui post la Poşta Română. Au fost 4 posturi, au rămas 3, când una 
pleacă în concediu de odihnă rămân 2, iar când una se îmbolnăveşte rămâne o singură 
persoană. Deci, vă rog să faceţi demersurile necesare pentru ca la Lugoj şi la Făget să fie 
deblocate posturile.  
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                Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Vom ţine cont de solicitarea dumneavoastră şi vom face demersurile necesare atâta 

timp cât ne permite legea şi funcţia.  
 
  Doamna consilier judeţean Radu Marina 
  Domnule preşedinte, în luna noiembrie sau decembrie anul 2014 am făcut o 

interpelare cu privire la PITT şi am solicitat ca acesta din urmă să treacă de la ADETIM la 
Direcţia de Prestări Servicii. Urma ca dumneavoastră să analizaţi situaţia, să găsiţi soluţii şi 
să ne comunicaţi.  

 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  V-am spus atunci, vă spun şi acum că nu mă deranjează să facem acest lucru. 

Trebuie să iniţiaţi un proiect de hotărâre care să fie discutat şi avizat în comisiile de 
specialitate şi apoi în plenul Consiliului Judeţean.  

 
  Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
  Domnule preşedinte, stimaţi colegi vreau să vă spun că am toată consideraţia pentru 

experţii în agricultură dar nu au făcut absolut nimic pentru ca Liceul Agriocol Timişoara,  
care are corespondent la nivel superior Universitatea de Medicină Veterinară şi Agronomie, 
să dispară de pe reţeaua şcolară a unităţilor de învăţământ din judeţul Timiş în contextul în 
care judeţul Timiş este judeţul cu cea mai mare suprafaţă agricolă din România.  

  Nu mă refer doar la domnul Lăzureanu pentru că sunt atâţia experţi în zona agricolă 
care nu au avut un punct de vedere din această perspectivă. Dacă în anul 2000 aveam 
aproximativ 8 licee agricole acum avem doar unul şi acela este la Sânnicolau Mare.  

  În ceea ce priveşte agricultura, din păcate suferim în zona atitudinii experţilor faţă 
problemele judeţului.  

  Revenim la problema transportului pentru că, de asemenea, una din marile 
probleme ale judeţului nostru este legată de transport.  După cum ştiţi operatorul privat 
Regio Trans, nu ştiu din ce motiv i s-a retras licenţa de transport pe căile ferate, fapt care 
duce la o problema destul de mare la nivelul judeţului nostru. Sunt mulţi navetişti care au 
mers cu Regio Trans, iar în acest moment nu mai pot face acest lucru.  

  La fel ca şi doamna Marinconi, vin către dumneavoastră domnule preşedinte cu 
rugămintea să faceţi demersuri, atât cât ţine de instituţia pe care dumneavoastră o 
reprezentanţi, astfel încât, fie se vor completa sau se vor aduce, la nivelul judeţului, de 
către operatorul naţional garnituri de tren care să acopere golul lăsat de Regio Trans sau, 
pentru tot aprobăm lunar avize pentru operatori de transport, nu ar fi rău să discutăm cu 
aceştia să ne ajute până la rezolvarea acestei situaţii, pentru a veni în sprijinul navetiştilor 
respectivi ţinând cont că şi ei sunt plătitori de taxe şi impozite, iar agenţii economici au 
nevoie de acest personal.  

  În final vreau să vă rog ca cetăţenii judeţului Timiş să fie informaţii de tot ce se 
întâmplă în Consiliul Judeţean în ceea ce priveşte plenul Consiliului Judeţean. Prin urmare, 
vă rog ca înainte de plen, cu 3-4 zile, să fie afişat pe site-ul Consiliului Judeţean ordinea de 
zi vizibilă ci doar şedinţa de data trecută.  

 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Eu nu cred că se întâmplă acest lucru. Întotdeauna apare pe site dispoziţia 

preşedintelui cu ordinea de zi.  
   
  Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
  Da, dar ordinea de zi se modifică şi aceasta din urmă nu apare pe site.  Sunt 

cetăţeni care în acest moment se uită la noi.  
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  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Nu cred pentru că am înţeles că nu se mai transmite live şedinţa. Sunt ceva 

probleme tehnice pe care încercăm să le rezolvăm.   
 
   
 
  Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
  Sunt de acord  cu dumneavoastră numai că ordinea de zi se modifică în proporţie de 

10%.  
 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Nu aveam cum să pun proiectul 24 pe care l-am discutat astăzi în dispoziţia pe care 

am dat-o acum 5 zile.  
 
  Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
  Da, dar se poate pune în plen. Cineva de la administrativ poate da un copy paste şi 

se rezolvă.  
 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Observaţia dumneavoastră este corectă dar dacă se transmite în direct atunci toţi 

cetăţeni sunt informaţi despre modificarea ordinii de zi.  
 Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean Timis. 
 
 

 
 
 
PREŞEDINTE,     SECRETAR  AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ  Ardelean 
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